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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE GOVERN DEL 

CONSORCI DE FORMACIÓ PROFESSIONAL D’AUTOMOCIÓ  

Identificació  

Núm. 1/2021 

Caràcter : ordinari 

Data : 7 de juliol de 2021 

Horari : 09:40 a 10:15 hores   

Reunió virtual via Teams 

 

Assistents : 

En representació de l’Administració de la Generalitat :  

Sr. Fabian Mohedano i Morales, President del Consell de Govern (Departament d’Educació)  

Sra. Ariadna Rectoret i Jordi, directora del Servei Públic d’Ocupació de Catalunya 

(Departament de Treball, Afers Socials i Famílies).  

En representació de l’Ajuntament de Martorell :  

Sr. Xavier Fonollosa Comas, Alcalde de l’Ajuntament de Martorell 

En representació del Clúster de la Indústria de l’Automoció de Catalunya : 

Sr. Josep Maria Vall Máñez, President del Clúster de la Indústria de l’Automoció de Catalunya  

Sr. Juan Ramón Rodríguez González, President de la comissió logística del Clúster de la 

Indústria de l’Automoció de Catalunya. 

Sr. Toni García Coma, Tresorer del Clúster de la Indústria de l’Automoció de Catalunya. 

(Director General de DOGA SA)   

Sr. Lluís Cano Guardia, membre de la Junta directiva del Clúster de la Indústria de l’Automoció 

de Catalunya (Director de Recursos Humans Grupo Ficosa) 

Sr. German Pérez Felices, Manager de gestió de talent i responsable de formació de NISSAN 

MOTOR IBÉRICA, SA 

Assistents amb veu i sense vot : 
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Sra. M. Teresa Casanovas i Archs, Directora Gerent del Consorci de Formació Professional 

d’Automoció. 

Sr. Robert Ramos Sempere, Secretari del Consell de Govern del Consorci de Formació 

Professional d’Automoció. 

Ordre del dia :  

1. Aprovació de l’acta anterior  

 

2. Tancament de comptes de l’exercici 2020  

 

3. Precs i preguntes. 

 

Desenvolupament de la reunió :  

S’obre la reunió  del Consell de Govern del Consorci de Formació Professional 

d’Automoció a les 09:40 hores amb la intervenció del Secretari que dona per 

constituït el Consell de Govern segons determina l’article 13 dels estatuts del 

Consorci en el que aquest queda vàlidament constituït quan hi siguin presents 

les persones titulars de la Presidència i la Secretaria i, com a mínim, la meitat 

dels membres del Consell, sempre que hi siguin presents totes les entitats 

representades en el Consell de Govern. 

El President del Consorci, Sr. Mohedano, dona la benvinguda a tots els 

membres. Comenta que la reunió s’hauria d’haver fet abans però amb el canvi 

de Govern i el retard en els nous nomenaments s’està esgotant el termini per la 

presentació dels comptes a la Intervenció. Per tant es tracta d’una reunió 

tècnica d’urgència per poder donar compliment a l’aprovació dels comptes de 

l’exercici 2020. Per tant l’ordre del dia només te tres punts: l’aprovació de l’acta 

anterior, el tancament de comptes de l’exercici 2020 i l’apartat de precs i 

preguntes. 

1. Es passa al primer punt de l’ordre del dia, el Sr. Mohedano, pregunta si algú vol 

fer alguna esmena en el acta de la reunió del 20 d’octubre de 2020, si no és així 

es sotmet a votació.  

S’aprova per unanimitat l’Acta 1/2020 de la sessió ordinària del Consell de 

Govern del 20 d’octubre de 2020. 
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2. Es passa al segon punt de l’ordre del dia sobre l’aprovació del tancament de 

comptes de l’exercici 2020. El Sr. Mohedano cedeix la paraula a la Directora del 

Consorci. 

La Sr. Casanovas comenta que es tracta d’una sessió del Consell de Govern de 

caràcter extraordinari ja que s’està quasi fora de termini per procedir al 

tancament de comptes. S’intentarà explicar els comptes de manera breu ja que 

tots els membres tenen la documentació i han pogut consultar el detall. 

Es tracta d’un exercici tancat i per tant el tancament es va formular el 30 de 

març de 2021, per part de la directora d’acord amb la competència atribuïda en 

els estatuts i dins del termini previst per normativa vigent, la qual estableix com 

a termini màxim dins dels 3 primers mesos posteriors a la finalització de 

l’exercici, d’acord amb allò que preveu l’article 81 de la Llei de finances. 

Evidentment s’està fora de termini, però degut a les circumstàncies que tothom 

coneix la Intervenció General ha allargat aquest termini uns dies per atotes les 

entitats del sector públic i tan aviat com s’acabi la sessió se’ls farà arribar la 

certificació del tancament. 

Els comptes de l’exercici 2020, han estat d’acord amb el Nou Pla General de 

Comptabilitat aprovat per la Generalitat de Catalunya, marc d’informació 

comptable que li és d’aplicació (PGCPGC, aprovat per l’Ordre 137/2017, de 29 

de juny) 

És un exercici molt similar a anys anteriors i es destaquen simplement les 

magnituds més rellevants de l’any 2020. 

En relació al Pressupost inicial era de 288 milers d’euros, incorporat a la Llei 

4/2020, de 29 d’abril, de pressupostos de la Generalitat per a l’exercici 2020. El 

pressupost va ser aprovat per Consell de Govern el 20/10/2020. 

Respecte a les modificacions d’aquest pressupost, que es varen aprovar en la 

reunió de l’any 2020 es va promoure una incorporació de romanents de 

tresoreria i una modificació de crèdits pel finançament de tres actuacions 

incloses en el marc del Pla estratègic integral de la indústria de la mobilitat i de 

l’automoció 2020-2025, formalitzant-se durant el mes de desembre de 2020, 

els següents convenis: 

En el detall comentar que en un dels projectes es va subscriure un conveni 

entre el Consorci de Formació Professional d’Automoció i el Clúster de la 

Indústria de l’Automoció de Catalunya (CIAC) amb l’objecte de treballar un 

projecte que treballava la transformació de l’actual Plataforma que gestiona el 
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CIAC per a joves universitaris, en una Plataforma de talent, obrint-la també a 

centres de Formació Professional i plantejada sobre reptes que presenten les 

empreses als estudiants de titulacions i qualificacions necessàries per al sector, 

ampliant-ne la capacitat i els continguts per la captació de talent de manera 

transversal, cercar sinèrgies i noves oportunitats en el sector de l’automoció i 

afins. 

El projecte  es va finançar amb 70.000 euros d’aquests romanents i el conveni 

es va signar 18 de desembre de 2020, finalitzant el 31 d’octubre de 2022. Ara 

mateix s’està en la fase des desplegament i el projecte està tenint una molt 

bona acollida entre els docents i estudiants universitaris. Ara mateix hi ha més 

de 2.000 usuaris registrats. S’espera que aquest sigui l’inici d’una gran 

Plataforma. 

El següent conveni subscrit ha estat entre el Consorci de Formació Professional 

d’Automoció, el Clúster de la Indústria de l’Automoció de Catalunya (CIAC) i 

Fundació EURECAT. En aquest cas l’objecte ha estat l’execució d’un projecte 

pilot sobre la transformació dels nous perfils professionals al sector de 

l’automoció per tal de poder comprovar l’adequació dels itineraris de nous 

perfils professionals detectats a l’estudi dut a terme per al Consorci, en relació 

a les necessitats actuals del sector de l’automoció. 

L’Import d’aquest conveni ha estat de 87.664,05 euros finançats també amb els 

romanents aprovats en la anterior sessió del Consell de Govern. 

La data de signatura d’aquest conveni ha estat el 18 de desembre de 2020 i 

finalitzarà també el 31 d’octubre de 2022. Aquest projecte ja està en 

funcionament, s’ha realitzat la recerca de les empreses i dels alumnes i s’ha 

presentat també l’itinerari formatiu ja que s’ha iniciat aquesta setmana. En 

aquest cas hem superat les expectatives ja que les empreses, tant de la 

indústria directa com de la indirecta han enviat més gent de la que podíem 

acollir ja que es tracta d’un projecte molt engrescador.  

El tercer conveni subscrit entre la Secretaria d’Universitats i Recerca, el 

Consorci de Formació Professional d’Automoció i la Fundació Centre 

d’Innovació i Tecnologia de la Universitat Politècnica de Catalunya a través de 

CARNET, entitat amb la que el sector de l’automoció te molta relació. 

L’objecte d’aquest conveni el disseny d’oferta de formació dels nivells superiors 

de qualificació, nivells 4 i 5 del CNQP, en l’àmbit de l’automoció i la mobilitat. 
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En aquest cas l’import ha estat de 60.000 euros, finançat per una transferència 

de crèdit aprovada pel Consell de Govern en la sessió de 20 d’octubre de 2020, 

el pagament el realitzarà el Consorci per import de 50.000 euros i la Secretaria 

d’Universitats i Recerca per un import de 10.000 euros. 

La data de signatura del conveni va ser el 21 de desembre de 2020 i en aquest 

cas el projecte finalitza el 31 de juliol de 2021, per tant està a punt de finalitzar. 

La directora comenta que l’import total d’aquestes actuacions és de 207.664,05 

euros i tot seguit explica com s’ha desenvolupat el procediment. 

La Incorporació del Romanent de Tresoreria de l’exercici 2019, que es 

corresponia amb l’excés de transferències dels exercicis 2016 a 2019, per un 

import de 157.664,05 euros, i que restava condicionada a l’aprovació de l’Acord 

de Govern corresponent, el qual es va formalitzar el passat 17 de novembre de 

2020 amb l’aprovació de tots els òrgans corresponents. 

D’altra banda, el 20 d’octubre de 2020, el Consell General de Govern de 

l’Entitat va autoritzar la incorporació dels romanents i una transferència de 

crèdit, disminuint crèdits de capítol 1 i 2 per estalvi en actuacions no 

realitzades, degut a la pandèmia, i dotant la partida de transferències corrents 

a tercers, per un import total de 50.000 euros. 

Sobre el pagament dels convenis informa que ja se ha realitzat una bestreta del 

90%, es a dir ja s’han pagat 186.897,65 euros i el 10% restant,  20.766, 40 euros 

es liquidaran en els exercicis 2021 i 2022. 

És a dir, les entitats han rebut una part de la subvenció important que els 

permet desenvolupar els projectes amb comoditat i només quedarà un 10% 

que es farà efectiu a la finalització de la justificació econòmica. 

En quant a la liquidació del pressupost hi ha un resultat pressupostari de 42,41 

milers d’euros i un romanent de tresoreria pel mateix import. 

El romanent compromès seria de 20,77 milers d’euros, corresponent al 10% de 

la subvenció dels convenis que queda per pagar, i encara restaria un romanent 

lliure de 21,64 milers d’euros, que s’hauria de veure en quins projectes es 

podrien aplicar aquest any. 

Comenta que la situació patrimonial i econòmica està perfectament 

equilibrada. Totes les activitats realitzades han estat íntegrament finançades 

amb el pressupost del Consorci. 
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Finalment comentar que el Consorci no ha vist afectada la seva activitat per la 

pandèmia del coronavirus amb l’excepció de la contractació de la persona 

tècnica, atès que degut a la situació viscuda, resultava impossible fer-la. 

Pel que fa a la resta d’activitats s’han pogut mantenir sense problemes i gràcies 

a les videoconferències s’han pogut desenvolupar totes les reunions previstes. 

En relació a la situació de les auditories, comentar que l’informe final de 

l’exercici 2019 ha estat una valoració global satisfactòria atès que la gestió 

efectuada en relació a l’objecte de control funciona en general molt be i 

actualment estem pendents de l’informe provisional de control financer de 

l’exercici 2020. 

Per últim posar a aprovació el fet que aquest any 2021 el secretari ha meritat 

un trienni, a partir del mes de maig. 

La directora es posa a disposició dels membres del Consell per si tenen alguna 

qüestió en relació als comptes. 

El Sr. Mohedano dona les gràcies a la directora i demana si algú té alguna 

pregunta sobre aquest punt.  

El tancament de comptes s’aprova per unanimitat. 

3. El Sr. Mohedano passa al tercer punt de l’ordre del dia sobre precs i preguntes. 

El Sr. Fonollosa pregunta, atès que van passant els anys, quins son els objectius 

que te el nou Govern en relació al Centre de Formació Professional de 

l’Automoció (CFPA) ja que des de l’any 2015 en que es va inaugurar no s’està 

complint l’objectiu pel que va ser construït i vol saber, com alcalde de la ciutat 

on està ubicat, les intencions del nou Govern sobre el CFPA. Ho demana atès 

que a la reunió hi ha representants del Govern i demana que se li respongui 

amb propietat. 

El Sr. Mohedano comenta que no li pot respondre atès que encara no s’ha 

reunit amb els nous responsables del Govern i comenta que s’haurà de deixar 

per una propera sessió en la que espera que assisteixin els responsables per 

explicar quines son les línies d’actuació, però comenta que fins ara encara no 

s’ha entrat en aquest tema. 

Li demana a la directora del Servei d’Ocupació de Catalunya (SOC) si vol fer 

alguna intervenció sobre el tema. 
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La Sra. Rectoret pren la paraula per comentar que l’objectiu sobre el CFPA el va 

anunciar el propi Honorable Conseller d’Empresa i Treball, senyor Roger 

Torrent, comprometen que sortiria la licitació del centre abans del 15 de 

setembre. Aquesta s’ha fet amb l’acord de tots els departaments implicats, s’ha 

treballat la consulta al mercat, i ja es va informar en el consell de govern 

anterior de la metodologia que se seguiria per evitar els problemes que van 

sorgir en l’anterior licitació. Pensa que s’ha fet una feina molt exhaustiva i molt 

bona. S’ha consulta amb tots els actors del sistema i considera que els plecs 

resultants son absolutament diferents. Actualment estan en la instància de la 

intervenció delegada i en quan aquesta doni el vist i plau es procedirà a 

publicar-los al DOGC, BOE i DOCE, i per tant el 15 de setembre estarà la licitació 

publicada. 

Aquesta licitació tindrà dos tràmits, un primer tràmit en que es presentarà la 

voluntat de voler licitar amb la documentació que justifiqui la solvència tècnica 

i econòmica. Un cop verificada aquesta, es convidarà a les entitats que la 

compleixin, a presentar la resta de documentació.  

Considera que aquesta licitació ha estat molt ben elaborada i és totalment 

diferent a la que es va publicar l’any 2019. Tot i que comenta que desconeix per 

que va acabar deserta la licitació, atès que no hi va participar en la seva 

elaboració.  

Amb l’actual licitació, els actors consultats, els que han volgut participar, poden 

tenir interès en participar-hi. 

Reitera que aquesta és la situació actual de la licitació i també que el propi HC 

d’Empresa i Treball ho va fer públic en la reunió que va mantenir amb SEAT, 

pocs dies abans. 

Intervé el Sr. Rodríguez per preguntar al Sr. Vall com veu el CIAC aquesta 

licitació.  

Pren la paraula la Sra. Rectoret per comentar que el CIAC no ha vist els plecs 

atès que està prohibit fer-ne difusió abans de la seva publicació. Una altre tema 

és que s’hagin pogut explicar els grans trets de la licitació, fins hi tot s’han 

explicat als diputats dels partits polítics que ho van demanar, quins han estat 

els tràmits per arribar a la confecció d’aquests plecs, però el contingut dels 

plecs no es poden fer públics. 

El Sr. Vall reitera que el CIAC no ha vist els nous plecs i en tot cas espera que 

siguin diferents atès el poc èxit de l’anterior licitació. Esper que aquest cop 
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l’oferta sigui atractiva per als possibles gestors. El CIAC va participar amb 

aquesta consulta i va deixar de manifest tot el que creien que era necessari per 

al disseny d’una licitació atraient per al sector. Comenta que fins que no es 

publiquin el 15 de setembre no podran valorar si s’han recollit les seves 

aportacions. Reitera que aquesta és una història molt llarga i que el CIAC vol ja 

tancar-la, cosa que significa obrir el centre al sector. EL CIAC ha fet moltes 

gestions i encara està a l’espera. 

El Sr. Garcia comenta que el CIAC no està d’acord com s’han fet les coses, 

considera que s’ha tractat al CIAC com a un possible licitador quan no ho és. El 

CIAC és l’entitat que organitza el sector i no se l’ha considerat com a tal. A més, 

comenta que sembla ser que és més del mateix del que s’ha fet fins ara, dubte 

que hi hagi licitadors del sector interessats. Com exemple posa al Gremi 

d’Instal·ladors, que potser pot anar a la licitació però que no és un “player” del 

sector de l’automoció. Considera que el CIAC ha fet tot el  que podia però no 

veu bon resultat al tema i considera que darrera hi ha molta ineptitud. 

El Sr. Mohedano recorda que l’any 2019 es va aprovar un Acord de Govern en 

el que es deia que un cop estiguis l’Agència Pública de Formació i Qualificació 

Professional en funcionament, es procediria a la reconversió del Consorci, el 

CFPA es convertiria en un centre integrat, es crearia el Consell Sectorial del 

Metall i Automoció i que el Consorci passaria a millor vida. Fa el recordatori per 

que a partir de l’1 de març l’Agència ja estarà en marxa, en breu nomenarà la 

presidència i per tant es procedirà a fer el tancament del Consorci. La 

representació del sector quedarà reubicada en el consell de formació i empresa 

del centre integrat i del Consell Sectorial del Metall i Automoció. Seran les 

mateixes persones però en un espai diferent i el Consorci es tancarà. Això és el 

que determinava l’Acord de Govern de 9 d’abril de 2019 per adequar tot a la 

Llei 10/2015 que és la que governa la Formació Professional. 

Clou la sessió el president del Consorci, s’acomiada de tots els presents i 

s’aixeca la sessió a les 10:30 hores. 

Amb el vistiplau  
Secretari       President del Consorci 
  
 
 
Robert Ramos Sempere     Fabian Mohedano i Morales 
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